
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 6.4.2022 – Klatovy
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

VV schvaluje

38/22. Zapisovatele zápisu Bc. Petru Pytlovou, DiS. - 14 hlasů pro.
39/22. Ověřovatele zápisu: Josefa Nohu, Antonína Zelenku - 13 hlasů pro, 1 se zdržel.
40/22. Program dnešního jednání - 14 hlasů pro.
41/22. Návrh na vyznamenání - 14 hlasů pro.
42/22. Termíny soutěží OSH a PHL - 14 hlasů pro.
43/22. Návrh na usnesení - 14 hlasů pro.

VV ukládá

03/22. Členům, starostům okrsků nahlásit termíny okrskových soutěží na OSH.
04/22. Okrskům provést kontrolu podávání daňových přiznání za jednotlivá SDH.
05/22. Provést kontrolu členů AZH.

VV bere na vědomí

79/22. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV – starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
80/22. Provedení vyhodnocení společného zasedání (29.3.2022) - starosta OSH Jaroslav Šimáček a 

náměstek starosty KSH Josef Veith.
81/22. Informace o přípravách soutěží – starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
82/22. Informaci předsedy OKRR Václava Laška ohledně akcií HVP.
83/22. Informaci vedoucí ORŽ Marie Kořínkové, DiS. ohledně rozhodčích z řad ORŽ.
84/22. Informaci náměstka starosty OSH Josefa Nohy ohledně termínů soutěží a činnos  ORR.
85/22. Informaci starosty OSH Jaroslava Šimáčka z činnos  OORP a ORM.
86/22. Seznámení s činnos  AZH – vedoucí AZH Václav Drha.
87/22. Informace z KSH – Josef Veith náměstek starosty KSH a starosta OSH Jaroslav Šimáček.
88/22. Informace k rozpočtu roku 2022 - předseda OKRR Václav Lašek a starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
89/22. Informace ohledně datových schránek – starosta OSH Jaroslav Šimáček, Jiřina Janečková a 

předseda OKRR Václav Lašek.
90/22. Upozornění starosty OSH Jaroslava Šimáčka o včasném odevzdání „Přehledu o majetku a 

závazcích“ za rok 2021
91/22. Příspěvky do diskuse náměstka starosty Fran ška Ryby, starosty OSH Jaroslava Šimáčka, předsedy 

OKRR Václava Laška, náměstka starosty KSH Josefa Veitha.

Seznámení s usnesením z dnešního zasedání - 14 hlasů pro.

Účast na zasedání - 14 přítomných, 5 členů VV se omluvilo. 

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………………… …………………………………………….
Josef Noha  Antonín Zelenka

Zapsala: Bc. Petra Pytlová, DiS. V Klatovech dne 6.4.2022



Z Á P I S

z 6. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného
dne 6.4.2022 v Klatovech.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Jednání zahájil starosta OSH Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Seznámil s programem, který
byl všemi hlasy schválen bez připomínek. 

Zapisovatelem  byla  zvolena  Bc.  Petra  Pytlová,  DiS.,  Josef  Noha  a  Antonín  Zelenka  byli  zvoleni  jako
ověřovatele zápisu. Starosta OSH Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV.

Dále bylo hodnoceno společné zasedání. Starosta OSH Jaroslav Šimáček shledal účast jako dobrou, s m,
že  všem  zúčastněným  bylo  předáno  velké  množství  informací.  Náměstek  starosty  KSH  Josef  Veith
poznamenal, že se mu nelíbí, když lidé ze zasedání odchází dřív (cca 12 osob) a uvedl, že pokud by měli
hlasovací lístek, může být problema cké schválení usnesení. Dále předseda OKRR Václav Lašek zmínil na
zasedání řešenou problema ku HVP a uvedl, že je špatně, aby sbor prodal akcie. Pan Albert Jíra zmínil, že
cca před 2 lety byly rozeslány dopisy ohledně odkupu na jednotlivé sbory. 

Následně starosta OSH Jaroslav Šimáček probral problema ku příprav soutěží, které budou uskutečněny
dle plánu práce a informace o termínech byly uvedeny ve Zpravodaji č.1/2022. PHL v Sušici bude dle
pravidel požárního sportu. Krajské kolo soutěže Plamen proběhne 11. – 12. 6. 2022 v Klatovech, jídlo a
ubytování je zajištěno. U ostatních plánovaných soutěží jsou pořadatelé, termíny a místa zajištěna.

Paní  Marie  Kořínková,  DiS.  uvedla,  že  nové  členky  ORŽ nemají  školení  rozhodčích,  které  by  si  rády
doplnily. Dále uvedla, že vyřazovací kolo žen proběhne 4. 6. 2022 v Rabí, veškeré přípravy zajis  ORŽ
společně s ORR.

Za ORR promluvil p. Josef Noha. Upozornil, že do konce května musí proběhnout soutěže všech okrsků.
Informace o obvodových kolech byly uvedeny ve Zpravodaji č. 1/2022. Dále uvedl, že na obvodová kola
nebude nikde použita časomíra OSH, aby nedocházelo k třenici mezi obvody.  Upozornil, že vyřazovací
kolo  žen  4.  6.  2022  v  Rabí  proběhne  v dopoledních  hodinách  a  odpoledne  proběhne  okresní  kolo
v požárním sportu.  Dojezdy  jsou uvedeny v OZ soutěží.  Dne 8.  4.  2022 proběhne školení  rozhodčích
v Horažďovicích,  Strážově a  22.  4.  2022 v Sušici  a  Lubech.  Školení  rozhodčích  proběhne  dle  pravidel
okresu  Klatovy,  poté  budou  vydávány  nové  průkazky.  Školitelé:  Klatovsko  –  Josef  Noha,  Sušicko  a
Horažďovicko – Jaroslav Šimáček a Milan Klečka. Na soutěže budou delegování rozhodčí až dle tohoto
školení. Uvedl i informaci z krajské ORR, kde se rozhodne, zda krajské kolo v požárním sportu proběhne
ve  Stříbře  25.  6.  2022  nebo  bude  přesunuto na  26.  6.  2022.  Upozornil,  že  PHL  začíná  25.  6.  2022
v Habar cích od 14:00. 

Vedoucí OROO Albert Jíra uvedl, že zřejmě z důvodu nemoci neproběhne krajská rada. Hlavní náplní je
momentálně zabezpečení uprchlíků z Ukrajiny. Nadále nebude probíhat zkouška sirén.

Za nemocnou vedoucí ORP upozornil starosta OSH Jaroslav Šimáček na plánované zkoušky a semináře
preven stů, 29. 4. 2022 v Klatovech a 13. 5. 2022 ve Valšovech, vždy od 18,00 hodin. Dále promluvil o
vyhodnocení soutěže PO očima dě  a mládeže, které bylo zasláno na KSH. Za ORM uvedl, že proběhlo
školení vedoucích mládeže 24. 3. 2022 v Janovicích. Upozornil také na změnu termínu Okresní soutěže
dorostu a běhu na 60 m s překážkami v Sušici z 8. 5. 2022 na 15. 5. 2022.

Za AZH pozval  p.  Václav  Drha členy OR a  VV na zasedání  AZH  21.  4.  2022 v hotelu  Rozvoj  Klatovy.
Seznámil  všechny  s připravovaným  zájezdem,  který  bude  25.  8.  2022  s  trasou  Lázně  Kynžvart  a
Boheminium  u  Mariánských  Lázní.  Proběhl  výběr  dopravy  na  zájezd,  za m  je  vybrána  firma  Vichr.



Starosta OSH Jaroslav Šimáček zmínil, že zasedání je zajištěné a následně poděkoval p. Václavu Drhovi za
jeho práci, kterou pro AZH dělá. 

Dne 31.  3.  2022 proběhlo  zasedání  KSH v Dobřanech.  Byly  rozdány Výroční  zprávy z KSH.  Náměstek
starosty KSH Josef  Veith zmínil,  že se bude měnit část příspěvků. Za m to vypadá, že budou dotace
z kraje na krajské soutěže a AZH. Zmínil, že dne 12. 4. 2022 bude zasedat VV KSH. 

Dále byly všem přítomným členům předloženy návrhy na vyznamenání, které byly schváleny všemi hlasy. 

V následném  bodě  programu  různé  uvedl  starosta  OSH  Jaroslav  Šimáček,  že  se  9.  4.  2022  zúčastní
shromáždění starostů v Přibyslavi. Dále zmínil i problema ku datových schránek pro všechny sbory. Paní
Jiřina Janečková uvedla, že na školení hospodářských pracovníků bylo uvedeno, že k datovým schránkám
bude manuál a budou je mít všichni, kteří mají IČO, po té statutární orgán musí datové stránky ak vovat. 

Dále pokračoval starosta OSH Jaroslav Šimáček a uvedl, že máme problémy s termíny oslav, které jsou
v květnu  nebo  červnu,  kdy  je  poměrně hodně  akcí  v rámci  okresu.  Upozornil  na  nutnost  odevzdání
„Přehledu o majetku a závazcích“ za rok 2021.

Dále vystoupil předseda OKRR Václav Lašek a uvedl několik informací k čerpání rozpočtu. K 31. 3. 2022
činily příjmy 839 400 Kč, na příspěvcích o cca 10 000 Kč nižší  než v předchozím roce. Uvedl, že bude
složité naplnit naplánovanou výši příjmů, proto apeloval, aby OSH bylo opatrné s výdaji. Starosta OSH
Jaroslav Šimáček doplnil, že nejvíce příjmů je z příspěvků a doplňující jsou provize. 

Dalším  bodem  programu  byla  diskuse,  do  které  se  přihlásil  náměstek  starosty  Fran šek  Ryba  a
poznamenal, aby pan starosta OSH Jaroslav Šimáček na shromáždění starostů probral případ Tedražice.
Na to pan starosta uvedl, že již se zástupci ústředí v této věci jednal, a ještě jednat bude. 

Následoval návrh náměstka starosty KSH Josefa Veitha, aby v následujícím roce byly sníženy příspěvky na
poháry v okrskových soutěžích z 2000 Kč např. na 1000 Kč a ušetřené peníze dát na ak vity AZH. Toto
doplnil předseda OKRR Václav Lašek a uvedl, proč tyto příspěvky vznikly. Starosta OSH Jaroslav Šimáček
uvedl, že pokud dojde k problémům s hospodařením, tato položka by byla úplně zrušena. 

Jako další  uvedl předseda OKRR Václav Lašek, aby se na příš m společném zasedání OSH zařadil bod
ohledně povinnos  každého SDH podávat daňové přiznání a vést pokladní deník. Nebylo by od věci,
uskutečnit školení pokladníků. SDH mají povinnost podat alespoň ohlášení. 

Nikdo další se nehlásil do diskuse. Starosta OSH Jaroslav Šimáček ukončil jednání. 

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………………… …………………………………………….
Josef Noha  Antonín Zelenka

Zapsala: Bc. Petra Pytlová, DiS. V Klatovech dne 6.4.2022


